

本商會與閣下的協議 Our mutual agreement

本人現在聲明及保證在本表格內及其附件的資料均正確無訛。請按資料考慮本人成為香港廣告商會會員之申請。本人將接受香港廣告商會之審批及所頒予之會籍，同時承諾於成為香港廣告商會會員後，遵守商會所訂之守則及其條訂本。本人明白並同意香港廣告商會的會籍只於所批核及已繳交會費的年期內生效。未經批核或已過期的會員均不能享用一切商會所提供之福利。本人並授權香港廣告商會向有關人士或機構查證及核實本人之背景，包括現在及過往的僱主，和本人曾就讀的各所院。如因本人所提供之學歷及受僱資料不足，而商會向該等機構查詢時需交指定費用，本人願意負責由該等院校及前僱主提出有關費用之要求。

I hereby apply for election to membership of The Association of Accredited Advertising Agencies of Hong Kong (HK4As) on the basis of the information provided in this form and documents enclosed with it and agree to accept the decision of HK4As as to my eligibility for the election to the appropriate grades of membership. If elected, I agree to abide by the rules and regulations as set out in the Memorandum and Articles of Association and also to observe the provisions of the Institute's profession code of practice. I understand and agree that memberships of HK4As are valid only for the year(s) approved and with membership fees paid. No designation can be used by unapproved or expired members. I declare that the information given in this form is true and correct. I hereby authorize HK4As to conduct background check with my current and previous employers and educational institutes which I attended as the Association's deem reasonable and appropriate. If the provision of my educational and past employment information is not sufficient, which should induce any fees charged to HK4As for conducting background check, I agree to bear all the fees requested by relevant institutions and my previous employers.

簽名 Signature

日期 Date

香港廣告商會將會員會籍級別、年期等資料刊登於官方網站及刊物，如申請人對此有問題，請與本商會聯絡。

HK4As may publish members grading, membership effective period etc data on promotion materials, please contact us for special arrangements.

付款方法 Method of payment

本人現繳付會員申請費用港幣 _____ 元正，並知悉此費用將不予發還，並知悉本人須要補付／可獲發還此費用與評定等級後之實際應付年費之差額，或於未能成功申請時獲得此筆預繳年費之發還。

I enclose the application fee of HK\$ _____ which I understand that it is non-refundable. I agree to pay the outstanding amount if the annual subscription fee of the elected grade is higher, and understand I can get the amount differences refund if the annual subscription fee of the elected grade is lower/ when my application is declined.

- 現金（請親身到本商會繳交）Cash (Only pay in-person)
- 支票抬頭請寫「香港廣告商會」Cheque made payable to "The Association of Accredited Advertising Agencies of Hong Kong"
- 銀行轉帳至香港匯豐銀行戶口 025-2-059464 祈付「香港廣告商會」，並附上收據副本
Bank transfer to HSBC A/C 025-2-059464 payable to "The Association of Accredited Advertising Agencies of Hong Kong" with a copy of receipt.

本人同意香港廣告商會於本人年費到期後自動將會籍續期，以繼續享有各項權益。

Please renew my membership upon the expiry of the annual subscription automatically, so that I can continuously enjoy all membership benefits

- 本人選擇會籍自動延續
I would like to have automatic membership renewal

查詢 或 遞交／郵寄表格（請連同年費付款證明）

For enquiries or return the completed form (with the payment slip) by person or by mail to:

香港廣告商會

香港北角英皇道 338-348 號華懋交易廣場二期 1906 室

The Association of Accredited Advertising Agencies of Hong Kong

1906, Two Chinachem Exchange Square,

338-348 King's Road

North Point

Hong Kong

電話 Tel: 2882 8161

傳真 Fax: 2890 5083

電郵 Email: hk4as@aaaa.com.hk

網頁 Website: <http://www.aaaa.com.hk>